
1 

 

             

PROTOKÓŁ Nr 1/2010 

I Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 2 grudnia 2010 r. 

 

Otwarcia I Sesji Rady Gminy Sadlinki dokonała najstarsza wiekiem radna Elżbieta 

Pazdan.  

E. Pazdan – radna senior – na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie 

gminnym „Otwieram I sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Dziękuję za powierzenie mi tak zaszczytnej funkcji. Pragnę zapewnić, że dołożę 

wszelkich starań, aby I sesja przebiegała sprawnie i zgodnie z prawem. 

W naszym przypadku ustawowy skład rady wynosi 15 radnych. Stwierdzam, że  

w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad Rady 

Gminy Sadlinki, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Witam serdecznie przybyłych gości: 

1. Pana Ryszarda Rewińskiego – Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej  

w Sadlinkach,  

2. Pana Grzegorza Głuszkiewicza  - Kierownika Posterunku Policji w Sadlinkach, 

3. Pana Sławomira Berenta – Komendanta Gminnego OSP w Sadlinkach, 

4. Sołtysów, 

5. Pana Andrzeja Rupietę – Radnego Powiatowego.  

Witam serdecznie Wójta, Panią Elżbietę Krajewską 

Następnie Pani Elżbieta Pazdan wraz z Panem Janem Piskorem wręczyli wiązankę 

kwiatów Pani Elżbiecie Krajewskiej – Wójtowi Gminy wybranemu w wyborach bezpośrednich 

na IV kadencję z wynikiem 75,10%, składając najlepsze życzenia.  

Następnie poprosiła Pana Ryszarda Rewińskiego – Przewodniczącego Gminnej 

Komisji Wyborczej o wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego Rady Gminy Sadlinki.  

R. Rewiński – Przewodniczący GKW w Sadlinkach – gratuluje Państwu wyboru do 

Rady Gminy Sadlinki. Jest już po wyborach, więc nadszedł czas aby realizować obietnice 

wyborcze. Życzę Państwu abyście je zrealizowali w stu procentach i pracowali z oddaniem 

dla dobra naszej Gminy.  

Następnie Przewodniczący GKW wręczył zaświadczenia o wyborze na radnego 

wszystkim radnym. Po wręczeniu zaświadczeń Przewodniczący poprosił o głos i 

podziękował Sekretarzowi Gminy Panu Sławomirowi Rogala  za profesjonalne 

przygotowanie i przeprowadzenie wyborów samorządowych.   
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E. Pazdan – radna senior – obecnie przystąpimy do ceremonii złożenia ślubowania 

przez nowo wybranych radnych. 

Proponuję, aby ślubowanie odbywało się w następujący sposób. Odczytam rotę 

ślubowania, a następnie z listy obecności odczytam kolejno imiona i nazwiska radnych, 

którzy powstaną i wypowiedzą wg swojego wyboru, słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Odczytuję rotę ślubowania:  

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". 

Kolejno wyczytywani radni powstali i wypowiadali słowo „Ślubuję, tak mi dopomóż 

Bóg”.  

 

E. Pazdan – radna senior – dziękuję bardzo. Gratuluję i stwierdzam, że radni, którzy 

złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady Gminy Sadlinki. 

Przystępujemy obecnie do ustalenia porządku obrad I sesji Rady Gminy Sadlinki.  

Przedstawiam proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji przygotowany przez 

zwołującego sesję przewodniczącego rady poprzedniej kadencji Pana Jana Piskora.  

Proponowany porządek obrad Państwo radni otrzymaliście wraz z zaproszeniem na 

sesję. Pozwolicie jednak, że go odczytam: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Wystąpienie Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej oraz wręczenie 

zaświadczeń o wyborze Radnych.  
3. Ślubowanie radnych. 
4. Przyjęcie porządku obrad.  
5. Wybór Przewodniczącego rady Gminy:  

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
3) ustalenie sposobu głosowania, 
4) prezentacja kandydatów, 
5) przeprowadzenie głosowania, 
6) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.   

6. Przejęcie prowadzenia obrad przez wybranego Przewodniczącego Rady Gminy.  
7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Gminy:  

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy, 
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
3) ustalenie sposobu głosowania, 
4) prezentacja kandydatów, 
5) przeprowadzenie głosowania, 
6) podjecie uchwały stwierdzającej wybór Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy.     

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałych.  
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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W przypadku zgłoszenia przez radnych propozycji zmian do porządku obrad 

dotyczących np. zmiany kolejności punktów, dodania nowych punktów, zdjęcia lub 

modyfikacji przedstawionych punktów, będziemy musieli je kolejno przegłosować. 

Zmiany zostają wprowadzone, jeżeli za zmianą w każdym przypadku opowie się w 

głosowaniu bezwzględna większość ustawowego składu rady, tj. co najmniej 8 radnych. 

Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad? 

 Jeżeli nie, to kto jest za zaproponowanym porządkiem obrad. Za zaproponowanym, 

porządkiem obrad zagłosowali wszyscy obecni na posiedzeniu radni.   

Stwierdzam, że rada gminy ustaliła porządek obrad I sesji, wg którego będzie 

obradowała w dniu 2 grudnia 2010 r. 

Punkty 1, 2, 3 i 4  porządku obrad uważam za zrealizowane. 

 

Ad. 5.  

Przystępujemy do realizacji Punktu 5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy, który 

składa się z następujących podpunktów zamieszczonych w porządku obrad: 

Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki: 

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady Gminy; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

3) ustalenie sposobu głosowania; 

4) prezentacja kandydatów; 

5) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 

6) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 

Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego 

każdorazowo będę zwracała się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę. 

Zgłoszono następujących kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy:  

1. Jan Piskor 

2. Wojciech Berent  

3. Andrzej Leśkiewicz  

4. Grażyna Podgórska  

Czy radny Pan Jan Piskor wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 

Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  

Czy radny Pan Wojciech Berent wyraża zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  
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Czy radny Pan Andrzej Leśkiewicz wyraża zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Rady? 

Nie wyrażam zgody.  

Czy radna Pani Grażyna Podgórska wyraża zgodę na kandydowanie na 

Przewodniczącego Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  

Nie widzę dalszych zgłoszeń, stwierdzam zamknięcie listy kandydatów na 

przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki. 

Proponuję przystąpić do powołania 3 - osobowej Komisji Skrutacyjnej. Przypominam, 

że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę o 

zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w komisji. 

Do pracy w komisji zgłoszono trzy osoby: 

1. Panią Irenę Szczotkę 

2. Pana Mirosława Zdankiewicza, 

3. Mirosława Tumiłowicza  

Dziękuję, stwierdzam, że do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono 3 radnych. 

Pytam zgłoszonych radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji? 

Radna Irena Szczotka, 

Tak wyrażam zgodę.  

Radny Mirosław Zdankiewicz, 

Tak wyrażam zgodę.  

Radny Mirosław Tumiłowicz, 

Tak wyrażam zgodę.  

Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? 

Jeżeli nikt nie zgłasza uwag: 

Proponuję, aby wszystkie zgłoszone osoby mogły brać udział w pracach komisji. 

Radni przegłosowali proponowany skład komisji.  

Stwierdzam, że Rada Gminy powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia 

wyboru Przewodniczącego Rady w składzie: Irena Szczotka, Mirosław Zdankiewicz, 

Mirosław Tumiłowicz. Na przewodniczącego komisji wybrano Pana Mirosława Zdankiewicza.  

Proszę wybranych radnych o zajęcie miejsc przy stole przygotowanym dla Komisji.  

Ogłaszam 5  minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i ustalenia 

sposobu głosowania.  
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Po przerwie: 

 

Proszę zgłoszonych kandydatów na przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki  

o zaprezentowanie swojej osoby.  

Kandydaci dokonali własnej , krótkiej prezentacji.  

Zamykam dyskusję i proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy  

i przygotowanie kart do głosowania.  

Ogłaszam 15 minutową przerwę. 

Po przerwie: 

Proszę Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania.  

Proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o podejście z urną  do 

poszczególnych radnych, którzy wrzucą do urny karty do głosowania.  

 

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego. 

 

Dziękuję bardzo, ogłaszam 20  minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną proszę o 

obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 

 

Po przerwie: 

 

Proszę przewodniczącego komisji o odczytanie protokołu z wyborów 

przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał protokół z wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy Sadlinki. Pan Jan Piskor otrzymał 9 głosów, Pan Wojciech Berent 5 głosów a 

Pani Grażyna Podgórska 1 głos.  

Dziękuję, gratuluję radnemu wybranemu na przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki 

Panu Janowi Piskorowi i życzę owocnej pracy. 

Odczytam teraz uchwałę Nr I/1/2010 z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie stwierdzenia 

wyboru przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki.  

Dziękuję. 

Kto jest za podjęciem uchwały? 14 radnych. 

Kto jest „przeciw”? żaden radny. 

Kto się „wstrzymał”? 1 radnych. 

Dziękuję. Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy 

Sadlinki została podjęta. 

Następnie nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady wręczono kwiaty i złożono 

gratulacje.  
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Ad. 7.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady - Przystępujemy do realizacji Punktu 7.   

Wybór Z- ca przewodniczących Rady Gminy, który składa się z następujących podpunktów 

zamieszczonych w porządku obrad: 

Wybór Z-ca przewodniczących Rady Gminy Sadlinki: 

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję Z-ca przewodniczącego Rady Gminy; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

3) ustalenie sposobu głosowania; 

4) prezentacja kandydatów; 

5) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 

6) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 

Przypominam, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego 

każdorazowo będę zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę. 

Zgłoszono następujących kandydatów na Z-ca Przewodniczących Rady Gminy:  

1. Andrzej Leśkiewicz  

2. Irena Szczotka  

3. Mirosław Zdankiewicz   

Po zgłoszeniu kandydatów na Z-ca Przewodniczącego Rady. 

Czy radny Pan Andrzej Leśkiewicz wyraża zgodę na kandydowanie na  

Z-ca Przewodniczącego Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  

Czy radna Pani Irena Szczotka wyraża zgodę na kandydowanie na  

Z-ca Przewodniczącego Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  

Czy radny Pan Mirosław Zdankiewicz wyraża zgodę na kandydowanie na  

Z-ca Przewodniczącego Rady? 

Tak wyrażam zgodę.  

Nie widzę dalszych zgłoszeń, stwierdzam zamknięcie listy kandydatów na Z-ca 

Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki. 

Proponuję przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Przypominam, 

że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę o 

zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w komisji. 

 

Po zgłoszeniach: 

 

Dziękuję, stwierdzam, że do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono 3 radnych. 



7 

 

Pytam zgłoszonych radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji? 

Radna Grażyna Podgórska 

Tak wyrażam zgodę. 

radna Beata Lewicka 

Tak wyrażam zgodę. 

radny Stanisław Surma  

Tak wyrażam zgodę.  

 

Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? 

Proponuję, aby wszystkie zgłoszone osoby mogły brać udział w pracach komisji. 

Radni przegłosowali proponowany skład komisji.  

Stwierdzam, że Rada Gminy powołała Komisję Skrutacyjną do przeprowadzenia 

wyboru Z-ca Przewodniczących Rady w składzie: Grażyna Podgórska,  Beata Lewicka, 

Stanisław Surma. 

Proszę wybranych radnych o zajęcie miejsc przy stole  przygotowanym dla Komisji.  

Ogłaszam 5  minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i ustalenia 

sposobu głosowania.  

 

Po przerwie: 

 

Proszę zgłoszonych kandydatów na Z-ca przewodniczących Rady Gminy Sadlinki o 

zaprezentowanie swojej osoby.  

Kandydaci dokonali własnej , krótkiej prezentacji.  

Dziękuję, na tym zakończyliśmy prezentację kandydatów.  

Zamykam dyskusję i proszę Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania.  

Ogłaszam 20 minutową przerwę. 

 

Po przerwie: 

 

Proszę Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania.  

Proszę przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o podejście z urną  do 

poszczególnych radnych, którzy wrzucą do urny karty do głosowania.  

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego. 

Dziękuję bardzo, ogłaszam 15 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną proszę  

o obliczenie głosów i podanie wyników głosowania. 



8 

 

 

Po przerwie: 

Proszę przewodniczącego komisji o odczytanie protokołu z wyborów  

Z-ca przewodniczących Rady Gminy Sadlinki. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał protokół z wyboru Przewodniczącego 

Rady Gminy Sadlinki. Pan Andrzej Leśkiewicz oraz Pan Mirosław Zdankiewicz otrzymali po 

11 głosów natomiast Pani Irena Szczotka 6 głosów.  

 

Dziękuję, gratuluję radnym wybranym na Z-ca Przewodniczących Rady Gminy 

Sadlinki Panu Andrzejowi Leśkiewiczowi oraz Panu Mirosławowi Zdankiewiczowi i życzę 

owocnej pracy. 

Odczytam teraz uchwałę Nr I/2/2010 z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie stwierdzenia 

wyboru Z-ca Przewodniczących  Rady Gminy Sadlinki.  

Dziękuję. 

Kto jest za podjęciem uchwały? 15 radnych. 

Kto jest „przeciw”? nikt z radnych. 

Kto się „wstrzymał”? nikt z radnych. 

Dziękuję. Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyboru Z-ca  Przewodniczących Rady 

Gminy Sadlinki została podjęta. 

Przewodniczący rady złożył życzenia oraz wręczył wiązanki kwiatów nowo wybranym 

Z-ca Przewodniczących Rady Gminy Sadlinki.  

 

Ad. 8. 

J. Piskor – Przewodniczący Rady – odczytał uchwałę Nr I/3/2010 z dnia  

2 grudnia 2010 r. w sprawie powołania komisji stałych.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu,  

w związku z czym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 9. 

E. Pazdan – radna – proponuję aby sesje rady odbywały się o godz. 1100 a nie jak 

dotąd o godz. 1000.  

M. Zdankiewicz – radny – proponuję aby przejść na diety miesięczne. Proponuje 400 

zł na miesiąc niezależnie od ilości sesji oraz ilości komisji w miesiącu.  

S. Surma – radny – ja w sprawie przystanku koło sklepu, żeby zrobić tam jakieś 

ogrodzenie choćby z desek.  

J. Piskor – Przewodniczący rady – kto jeszcze ma pytania? 
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E. Krajewska – Wójt – Szanowni Państwo trzeba zdać sobie sprawę, z tego iż 

przystanki są zdewastowane. Trzeba się zastanowić dla kogo są one robione, dla tych którzy 

czekają na autobusy czy dla tych którzy je niszczą. Na pewno nie zrobi się tego deskami. 

Zostanie  poddane to do rozważania moim pracownikom.  

Aktualnie zatrudniłam dwóch pracowników za pieniądze gminy ponieważ Urząd Pracy 

nie ma pieniędzy na pracowników interwencyjnych. Gmina chce kupić mały ciągnik do 

odśnieżania aby tą kwestię zabezpieczyć we własnym zakresie. Gmina chce również 

uruchomić sprzęt oraz innych wykonawców, proszę w tej sprawie dzwonić do pracowników. 

Na mniej uczęszczane drogi sprzęt dotrze później, jest pewna kolejność, nie do wszystkich 

zdąży dojechać na godz. 600. Cześć ludzi sobie radzi a część czeka na to co zrobi gmina. 

Proszę na bieżąco zgłaszać potrzeby w zakresie odśnieżania. 

B. Filar – sołtys – ja w sprawie oświetlenia. Lampy paliły się cały dzień. Należałoby to 

sprawdzić, bo szkoda prądu.   

E. Krajewska  - Wójt – proszę ażeby zgłaszać takie rzeczy wcześniej a nie dopiero 

na sesji.  

I. Szczotka – radna – proszę o postawienie dwóch punktów świetlnych na zakręcie 

koło pana Głędka. Tam jest zakręt jest bardzo ciemno i robi się problem.  

 E. Krajewska – Wójt – na przyszły rok planujemy ograniczenie budowy oświetlenia 

bo zżera nas energia. Wszelkie opinie w tej sprawie będą rozpatrywane. Budżet będzie 

ustalany w grudniu. Mówcie z czego ja mam zabrać. W ostatnich latach w zakresie 

oświetlenia zrobiono bardzo wiele.  

 M. Majsak – radna – w związku z nadchodzącą zimowa porą roku jest u nas pan 

który potrzebuje pomocy.  

 B. Formela – Kierownik GOPS – o kogo chodzi? 

M. Majsak – radna – o Pana Maciaka. 

B. Formela – kierownik GOPS – wczoraj zawieźliśmy mu jedzenie. Co roku chcemy 

go wywieźć do schroniska ale on nie chce.  Nikt nie może go zmusić do umieszczenia w 

schronisku.  

B. Gadacz – sołtys – może należałoby dać ze 100 zł za pokój tej pani gdzie on 

mieszka.  

B. Formela – kierownik GOPS – a do jakiej Pani mam się zwrócić? 

B. Gadacz – sołtys – po sesji porozmawiamy o tym.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – Szanowni Państwo, kto jest za zaproponowaną 

przez Panią Pazdan godz. 1100 terminu rozpoczęcia sesji.  

B. Filar – sołtys – dla nas sołtysów byłoby lepiej gdyby sesja była o godzinę 

wcześniej.  
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J. Piskor – Przewodniczący Rady – więc kto jest za godz. 1100 rozpoczęcia sesji. Za 

godz. 1100 rozpoczęcia sesji było 12 radnych, 3 radnych było przeciw.  

Następnie Przewodniczący r 

Rady ogłosił 10 minutową przerwę.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – zajmie się sprawami diet. 

G. Podgórska – radna – ja proponują aby pozostawić ten stan, który jest aktualnie, 

czyli osobna dieta za komisje i osobno za sesję.  

W. Berent – radny – a jaki to będzie miało skutek finansowy? 

E. Krajewska – wójt – będzie miało taki sam skutek finansowy.  

M. Zdankiewicz – radny – moim zdaniem to będzie taniej.  

J. Piskor – Przewodniczący Rady – kto jest za propozycją Pani Podgórskiej? 12 

radnych głosowało za a 3 radnych było przeciw propozycji radnej Podgórskiej.  

 

Ad. 10. 

E. Krajewska – wójt – proszę Państwa radnych abyście podali konto w celu 

przelewania diet. Tak będzie prościej i szybciej, należy dążyć do tego aby było jak najwięcej 

operacji bezgotówkowych.  

M. Zdankiewicz – radny – czy urząd chce zlikwidować kasę? 

E. Krajewska – Wójt – nie mamy takiego zamiaru.  

 

Ad. 11.   

Przewodniczący Rady o godz. 1155 zamknął obrady I Sesji Rady Gminy Sadlinki.  

 

 

 

 

 

Protokołował:  
S. Rogala 

 

 

 

 

 

 


